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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi, 30 septembrie 2009, în şedinţa Consiliului Local al municipiului 
Râmnicu Vâlcea, convocată conform articolului 39 din Legea nr. 215/2001 privind 
Administraţia Publică Locală, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, la care 
participă: domnul primar Gutău Mircia, domnul secretar Toma Mihăescu, precum şi 21 de 
membri ai Consiliului Local  din cei 23 în funcţie. Au lipsit motivat doamnele consilier Bălan 
Mariana şi Costea Maria. 
 În continuare, domnul secretar Toma Mihăescu declară deschise lucrările şedinţei şi 
prezintă procesul – verbal al  şedinţei extraordinare din data de 11 septembrie 2009. Nefiind 
discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim 
procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 11 septembrie 2009. De asemenea, 
domnul secretar îi felicită cu ocazia zilelor de naştere pe consilierii Matei Ion, Ceauşescu 
Rozin, Constantinescu Cosmin Dragos, Preda Maria, Ţârdea Dumitru şi Filip Teodosie. 
 Înainte de a se trece la prezentarea şi aprobarea ordinei de zi, domnul primar Mircia 
Gutău anunţă retragerea de pe ordinea de zi a punctului 18 – « Raport şi proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de iluminat public în municipiul Rm. Vâlcea”. 
 În continuare, domnul preşedinte de şedinţă, consilier Ceauşescu Rozin prezintă 
ordinea de zi a şedinţei, care cuprinde următoarele puncte: 

1. Raport şi proiect de hotărâre privind avizare PUD ”Bază de agrement, str. Ostroveni, 
nr.150”, investitor Necşuliu Gheorghe. 

2. Raport şi proiect de hotărâre privind avizare PUZ ”Ansamblu locuinţe colective, str. 
Ştirbei Vodă” şi regulamentul de urbanism aferent, investitori SC PERCOM 
CONSTRUCT S.R.L. şi Scarlat Eugen. 

3. Raport şi proiect de hotărâre privind reanalizare PUD ” Amplasare hotel D+P+2E+M, 
birouri D+P+M, anexa Pşi Staţie pompare ape uzate – strada Ostroveni - Mitrache 
Alina”. 

4. Raport şi proiect de hotărâre pentru completarea componenţei nominale a Comisiei 
Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism.  

5. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local  pentru anul 2009 şi a 
listei de investiţii pe surse de finanţare. 

6. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat al unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat pentru anul 2009. 

7. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului pentru  Fondul IID pe anul 
2009 şi a listei de investiţii obligatorii, Măsura ISPA, cod 2004/RO/16/P/PE/002. 

8. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu bunurile de natura mijloacelor 
fixe ce se achiziţionează de către SC ACVARIM SA din cota de dezvoltare în 2009. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a 
patrimoniului municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 2008. 

10. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru 
obiectivul     ” Reabilitare Şcoala nr.13 – Ostroveni Ramnicu Vâlcea” . 

11. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul   ” Mansardare şi lucrări interioare – corp C la Colegiul Naţional Alexandru 
Lahovari Râmnicu Vâlcea”. 

12. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor 
de intervenţie pentru ” Modernizare str. Eftimeştilor cu asigurarea scurgerii apelor”. 
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13. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Lărgire pasaj Hervil, pasaj 

inferior pe C.F. Piatra Olt – Podul Olt, km.293 – 808”, inclus în potofoliul de proiecte 
din Planul Integrat de Dezvoltare Urbană al municipiului Rm. Vâlcea. 

14. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Pod peste râul Olăneşti, în 
prelungire strada Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi str. Morilor”, inclus 
în Portofoliul de Proiecte din Planul Integrat de Dezvoltare Urbană al municipiului 
Rm. Vâlcea şi a cheltuielilor legate de proiect. 

15. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea aplicării la ”Programul naţional de 
îmbunătăţire a calităţii mediului prin realizarea de spaţii verzi în localităţi” şi a 
studiului de fezabilitate pentru proiectul ” Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea 
cel Bătrân”. 

16. Raport şi proiect de hotărâre privind solicitarea de trecere a unui imobil – construcţii şi 
teren aferent din domeniul public al statului şi administrarea Ministerului Tineretului şi 
Sportului – Direcţia pentru Sport Vâlcea în domeniul public al municipiului Râmnicu 
Vâlcea şi administrarea Consiliului Local. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de terenuri. 
18. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de iluminat public în 

municipiul Rm. Vâlcea. 
19. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.175/23/2008. 
20. Raport şi proiect de hotărâre privind repartizarea unor  locuinţe pentru tineri, destinate 

închirierii. 
21. Raport şi proiect de hotărâre privind stabilirea chiriei la locuinţele pentru tineri, 

destinate închirierii din Ansamblul ANL – Ostroveni 6, etapa a II-a, precum şi a 
modelului de contract. 

22. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
145/2005. 

23. Raport şi proiect de hotarâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii 
ale aparatului de specialitate al primarului. 

24. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de 
Protecţie Socială. 

25. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 
ale Teatrului Municipal ARIEL. 

26. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii de 
Stat ”Ion Dumitrescu”. 

27. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local 
nr. 221 din 31 iulie 2009. 

28. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local 
nr. 222 din 31 iulie 2009. 

29. Raport şi proiect de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.223/2009. 

30. Diverse: 
- Raport şi proiect de hotărâre privind actualizarea devizelor pentru blocurile A3, A5,100 
şi 127. 

       - Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al Teatrului municipal Ariel. 
 - Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Servicii publice electronice 
eficiente pentru cetăţeni”. 
 - Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de depozitare pentru Depozitul 
de deşeuri Feţeni. 
 - Raport şi proiect de hotărâre privind nominalizarea unor membri ai Consiliului Local în 
comisia de recepţie la finalizarea lucrărilor pentru proiectul „ Sistem Integrat de management 
al deşeurilor în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 
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 - Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului privind activitatea de 
gestionare a câinilor fără stăpân aflaţi pe teritoriul municipiului Râmnicu Vâlcea. 

Nefiind discuţii pe marginea materialelor înscrise în ordinea de zi, domnul preşedinte 
de şedinţă, consilier Ceauşescu Rozin supune aprobării ordinea de zi, fără punctul 18, care 
se aprobă cu vot unanim. 
  La primul punct din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind avizare PUD ”Bază de agrement, str. Ostroveni, nr.150”, investitor Necşuliu 
Gheorghe. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi 
fără a fi discuţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind avizare PUD ”Bază de 
agrement, str. Ostroveni, nr.150”, investitor Necşuliu Gheorghe. 
  Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi,  se aprobă avizul nr.133 din 
14.09.2009 al Comisiei Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism - aviz 
favorabil - pentru documentaţia de urbanism ”Bază de agrement – strada Ostroveni, 
nr.150”, investitor Necşuliu Gheorghe, prezentat în anexa nr.1, care face parte integrantă din  
hotărârea adoptată. 

În baza avizului favorabil, aprobat conform alineatului de mai sus, se avizează Planul 
Urbanistic de Detaliu ”Bază de agrement – strada Ostroveni, nr.150”, investitor Necşuliu 
Gheorghe, cu respectarea următoarelor condiţii: 

• POT= max.30%; CUT= max.0,80;  
• realizarea locurilor de parcare în limita proprietăţii şi dimensionarea acestora conform 

Hotărârii Guvernului nr.525/1996, privind regulamentul general de urbanism şi a 
normativului P132/1993 – pentru proiectarea parcajelor de autoturisme în localităţi 
urbane pentru funcţiunea propusă. 

 Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu ”Bază de agrement – strada 
Ostroveni, nr.150”, investitor Necşuliu Gheorghe, avizată conform alineatului de mai sus, 
anexa nr.2 la hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Dezvoltare Urbană, iar, în 
vederea aprobării acesteia, se va asigura transparenţa decizională, conform Legii 
nr.52/2003 şi vor fi obţinute toate avizele, acordurile şi studiile prevăzute de Legea 
nr.350/2001, cu modificările şi completările ulterioare, şi în certificatul de urbanism 
nr.1020/23271 din 24.07.2009; condiţiile impuse vor fi preluate în documentaţia de urbanism 
ce va fi supusă aprobării. 

De asemenea, responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de 
urbanism, în corelare cu reglementările legale în vigoare, aparţine specialistului cu drept de 
semnătură, în calitate de elaborator al documentaţiei. 
 La punctul doi din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind avizare PUZ ”Ansamblu locuinţe colective, str. Ştirbei Vodă” şi regulamentul de 
urbanism aferent, investitori SC PERCOM CONSTRUCT S.R.L. şi Scarlat Eugen. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Nefiind discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind avizare PUZ ”Ansamblu 
locuinţe colective, str. Ştirbei Vodă” şi regulamentul de urbanism aferent, investitori SC 
PERCOM CONSTRUCT S.R.L. şi Scarlat Eugen. 

Întrunind 20 voturi « pentru » şi o abţinere (domnul consilier Persu Mihai) se aprobă 
avizul nr.132 din 16.06.2009 al Comisiei Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului şi 
Urbanism - aviz favorabil - pentru documentaţia de urbanism ”Ansamblu locuinţe colective, 
strada Ştirbei Vodă” şi regulamentul de urbanism aferent, investitori S.C PERCOM 
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CONSTRUCT S.R.L şi Scarlat Eugen, prezentat în anexa nr.1, care face parte integrantă 
din hotărârea adoptată. 

 În baza avizului favorabil, aprobat conform alineatului de mai sus, se avizează Planul 
Urbanistic de Zonă ”Ansamblu locuinţe colective, strada Ştirbei Vodă” şi regulamentul de 
urbanism aferent, investitori S.C. PERCOM CONSTRUCT S.R.L şi Scarlat Eugen, cu 
respectarea următoarelor condiţii: 

• POT= max.40%; CUT= max.2,0;  
• prezentarea planşei privind proprietatea asupra terenurilor în corelare cu planşa de 

reglementări urbanistice, pe suport topografic actualizat, pentru toată suprafaţa 
studiată, prevăzută în avizul de oportunitate. 

 Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Zonă ” Ansamblu locuinţe colective, strada 
Ştirbei Vodă” şi regulamentul de urbanism aferent, investitori SC PERCOM CONSTRUCT 
SRL şi Scarlat Eugen, avizată conform alineatului de mai sus, anexa nr.2 la hotărârea 
adoptată, se păstrează la Direcţia Dezvoltare Urbană, iar, în vederea aprobării acesteia, se 
va asigura transparenţa decizională, conform Legii nr.52/2003 şi vor fi obţinute toate avizele, 
acordurile şi studiile prevăzute de Legea nr.350/2001, cu modificările şi completările 
ulterioare şi normativele privind metodologia de întocmire şi conţinutul cadru pentru PUZ, şi 
în certificatul de urbanism nr.1793/27095 din 18.08.2008; condiţiile impuse vor fi preluate în 
documentaţia de urbanism ce va fi supusă aprobării. 

Responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de urbanism, în corelare 
cu reglementările legale în vigoare, aparţine specialistului cu drept de semnătură, în calitate 
de elaborator al documentaţiei. 

La punctul trei din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind reanalizare PUD ” Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa Pşi Staţie 
pompare ape uzate – strada Ostroveni - Mitrache Alina”. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile pentru propunerea executivului de 
respingere a acestei documentaţii. 

Domnul primar Mircia Gutău – doresc să fac o clarificare pentru că au apărut tot felul 
de comentarii în ziare şi anume că nu vreau să aprob această documentaţie. Nu voi propune 
spre aprobare acest plan urbanistic de detaliu până nu se face curăţenie acolo. Vizavi de 
strand este un dezastru total, sunt barăci, este mizerie. Mie trebuie să-mi dovedească 
investitorul că are bani ca să facă investiţia respectivă. Nu vreau să mă trezesc  ca atunci 
când în mandatul din 1992 s-a construit  lângă calea ferată  şi sunt şi acum zidurile acolo. 
Când îmi face dovada că are bani ca să facă investiţia, voi supune, cu cea mai mare 
plăcere, spre aprobare documentaţia. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind reanalizare PUD ” Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa Pşi 
Staţie pompare ape uzate – strada Ostroveni - Mitrache Alina” în forma propusă de executiv 
şi anume aceea de respingere a acestei documentaţii. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se respinge aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu "Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa P şi 
Staţie pompare ape uzate – strada Ostroveni – Mitrache Alina”, întrucât nu sunt îndeplinite 
condiţiile impuse prin Hotărârea Consiliului Local nr.216/2007, privind desfiinţarea 
construcţiilor existente neautorizate.  
  În continuare la punctul patru din ordinea de zi sunt prezentate – Raportul şi 
proiectul de hotărâre pentru completarea componenţei nominale a Comisiei Tehnice de 
Amenajare a Teritoriului şi Urbanism.  
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
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înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre pentru completarea 
componenţei nominale a Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se completează componenţa 
Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism cu domnul arhitect Dorin 
Rădulescu. 

Comisia Tehnică de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism, completată conform 
alineatului de mai sus este prezentată în anexa, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 

Cu data adoptării acestei hotărâri, prevederile art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 
100/2009 îşi încetează aplicabilitatea. 
  În continuare la punctul cinci din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local  pentru anul 2009 şi a listei de 
investiţii pe surse de finanţare. 
  La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, Ceauşescu Rozin, comisiile de 
specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii 
publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, 
pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public 
şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement  şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul primar, Mircia Gutău – propune să se ia 8000 lei ca să se dea Colegiului 
Naţional Alexandru Lahovari pentru cabinetul stomatologic. 
 Domnul director economic, Ghibirdic Alexandru – menţionează că această sumă poate fi 
luată de la Capitolul 84   - Străzi ADP. 
 Cu această propunere se supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului local  pentru anul 2009 şi a listei de investiţii pe surse de finanţare.   

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se rectifică bugetul local 
al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2009, prin virări de credite bugetare de la un 
capitol la altul, după cum urmează : 

- CAP. 51 –  se diminuează cu suma de 63.000 lei ; 
- CAP. 55 –  se diminuează cu suma de 1.600.000 lei ; 
- CAP. 68 – se diminuează cu suma de 185.000 lei ; 
- CAP. 74 –  se diminuează cu suma de 420.833 lei. 

 Creditele bugetare, disponibilizate conform alineatului de mai sus, se repartizează 
astfel: 

- la Cap. 61 se repartizează suma de 22.000 lei ; 
- la Cap.65 se repartizează suma de 636.000 lei ; 
- la Cap. 67 se repartizează suma de 230.000 lei ; 
- la Cap. 70 se repartizează suma de 480.000 lei ; 
- la Cap. 84 se repartizează suma de 900.833 lei. 

 Modificările prevăzute la alineatele de mai sus se regăsesc în anexele, parte 
integrantă din hotărârea adoptată, după cum urmează : 

- anexa nr.2 – Situaţia cheltuielilor bugetului local pe anul 2009, cu o valoare totală de 
218.551.522 lei şi  

- anexa nr.3 – situaţia cu repartizarea creditelor bugetare pe unităţile de învăţământ 
pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2009, care se majorează cu suma de 84.000 lei, 
ajungând la valoarea totală de 6.741.390 lei. 

 Consecinţă a prevederilor de mai sus se rectifică lista de investiţii pe anul 2009 - total 
surse de finanţare, în plus, cu suma de 128.910 lei, conform anexei nr.6, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată, aceasta ajungând la valoarea totală de 130.254.235 lei. 

 Anexele nr. 1 -  Situaţia veniturilor bugetului local pe anul 2009,  nr.4 - Situaţia 
privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de învăţământ preşcolar cu program 
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prelungit, pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2009 şi nr.5 - Situaţia privind subvenţiile 
repartizate pentru acoperire cheltuieli cu serviciile funcţionale pentru internate pe anul 2009, 
rămân nemodificate. 
 În continuare, la punctul şase din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat al unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat pentru anul 2009. 
  Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate şi cu  avizele favorabile ale comisiilor de 
specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii 
publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, 
pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement se supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat 
al unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat pentru anul 2009.      

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se rectifică bugetul 
autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat pe anul 2009, în plus cu suma 
de 1.902 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli. 

Bugetul autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat pe anul 2009, 
rectificat conform alineatului va avea valoarea totală de 6.491.244 lei, atât la partea de 
venituri, cât şi la partea de cheltuieli. 

Influenţele din această rectificare se regăsesc în anexele parte integrantă a acestui 
buget, după cum urmează : 

• anexa nr.1 – ”Bugetul autofinanţat la unităţile de învăţământ pe anul 2009 – 
Venituri”; 

• anexa nr.2 - ”Bugetul autofinanţat la unităţile de învăţământ pe anul 2009 – 
Cheltuieli”. 

Anexele nr.3 – ”Lista obiectivelor de investiţii cu finanţare integrală din veniturile 
proprii ale unităţilor de învăţământ şi nr.4 - ”Bugetul activităţii autofinanţate la unităţile 
culturale pe anul 2009” rămân nemodificate. 
  La punctul şapte din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului pentru  Fondul IID pe anul 2009 şi a listei de investiţii 
obligatorii, Măsura ISPA, cod 2004/RO/16/P/PE/002. 
  La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate ale Consiliului 
Local nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a 
drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului pentru  Fondul IID pe anul 2009 şi a listei de investiţii 
obligatorii, Măsura ISPA, cod 2004/RO/16/P/PE/002. 

 Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se rectifică bugetul 
pentru fondul IID pentru anul 2009, prin redistribuiri de sume şi suplimentarea listei de 
investiţii în cadrul bugetului aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr.13/2009 şi rectificat 
prin hotărârea nr.245/2009. 

În anexa nr.1, parte integrantă a bugetului, sunt prezentate cheltuielile din fondul IID, 
în structura clasificaţiei bugetare.  

Conform prevederilor de mai sus, se suplimentează lista de investiţii obligatorii 
finanţate din Fondul IID pe anul 2009, cu suma de 1.462.000 lei,  prin includerea obiectivului 
” Reabilitarea sistemului de alimentare cu apă, a sistemului de canalizare şi a staţiei de 
epurare Râmnicu Vâlcea” pentru finanţarea cheltuielilor neeligibile din proiect, conform 
Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului nr.76/2009.  

Se modifică  lista obiectivelor  de investiţii finanţate din Fondul IID pe anul 2009, 
aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.13/2009 şi rectificată prin hotărârea                  
nr.245/2009, prin redistribuiri de sume între obiectivele de investiţii şi suplimentarea 
acesteia, conform alineatelor de mai sus, ajungându-se la valoarea totală de  13.462.000 
lei, conform anexei nr. 2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată.  
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 În continuare, la punctul opt din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea listei cu bunurile de natura mijloacelor fixe ce se achiziţionează 
de către SC ACVARIM SA din cota de dezvoltare în 2009”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea listei cu bunurile de natura 
mijloacelor fixe ce se achiziţionează de către SC ACVARIM SA din cota de dezvoltare în 
2009. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se  completează lista 
bunurilor de natura mijloacelor fixe ce se achiziţionează de către S.C. ACVARIM S.A cu 
finanţare din ”Cota de dezvoltare” în anul 2009, cu încă 2 (două) obiective, respectiv : 

a) Branşamente de apă potabilă pe strada Ştirbei Vodă ; 
b) Reţea canalizare strada Liviu Rebreanu spre Ocolul Silvic. 
 Lista cu bunurile de natura mijloacelor fixe ce se achiziţionează de S.C. ACVARIM 

S.A, a căror finanţare se asigură din ”Cota de dezvoltare”, în anul 2009, completată cu 
obiectivele aprobate conform alineatului de mai sus, este prezentată în  anexa,  care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată. 
 Investit iile efectuate de operator se vor amortiza în conformitate cu prevederile 
legale s i exclusiv pe durata contractului de delegare a gestiunii, la expirarea acestuia 
bunurile urmând a fi incluse în anexa cu ”Bunurile de retur” s i se vor înregistra în domeniul 
public al municipiului. 
  La punctul nouă din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a patrimoniului municipiului 
Râmnicu Vâlcea pe anul 2008. 
  Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-
sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement  şi –au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, Ceauşescu Rozin aminteşte că trebuie să se facă şi 
propuneri pentru desemnarea membrilor Consiliului Local în comisia de casare. 
 Domnul consilier Matei Ion – chiar nu  sunt diferenţe între scriptic şi faptic? 
 Domnul director economic Ghibirdic Alexandru menţionează că este posibil să nu fie 
nicio diferenţă, că, de exemplu, la bunurile stocabile nu sunt lipsuri. 
 Domnul primar, Mircia Gutău - propun ca fiecare partid politic din Consiliul Local să –şi 
desemneze câte un consilier care să facă parte din această comisie, şi doresc să se 
înceapă cu unităţile de învăţământ pentru ca să se facă curăţenie acolo. 
 Domnul consilier Matei Ion îl propune pe Chiriţă Dorin din partea Partidului Social 
Democrat, domnul Ion Nicolae îl propune din partea Partidului Naţional Liberal pe 
Panduraşu Adrian Iulian, iar domnul viceprimar Romeo Rădulescu îl propune din partea 
Partidului Democrat Liberal pe Crăciunescu Grigore.    

Nemaifiind alte discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rezultatelor inventarierii generale a patrimoniului municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 2008, 
cu propunerile de nominalizare a consilierilor care să facă parte din comisia de casare. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local se aprobă rezultatul inventarierii generale 
a patrimoniului municipiului Râmnicu Vâlcea, pe anul 2008, după cum urmează: 

   I.Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public al municipiului, aflate în 
administrare proprie sau date în folosinţă la terţi prin contracte de concesiune:  
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Sold scriptic  732.395.821,64 lei 
Sold faptic     732.395.821,64 lei 
Diferenţă                             0 lei 

din care bunuri în valoare de 15.021.550,76 lei inventariate în domeniul public şi 
aflate în folosinţă la SC ACVARIM SA,  necuprinse în contractul de concesiune;   
II.Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul privat al municipului, unităţilor 

subordonate şi unităţilor de învăţământ:  
Sold scriptic  39.053.114,02 lei 
Sold faptic     39.049.470,18 lei 
Diferenţă              - 3.643,84 lei 

 III. bunuri de natura obiectelor de inventar şi materiale în folosinţă, sau magazie şi 
materiale în stoc din domeniul privat al municipiului, unităţilor subordonate şi unităţilor de 
învăţământ 

   Sold scriptic  23.619.181,08 lei 
             Sold faptic     23.632.280,91 lei 
             Diferenţă            +13.099,83 lei 

 IV. Lucrări de investiţii în curs pentru care există contracte în derulare, urmând a fi 
finalizate în anii următori, obiective de investiţii finalizate şi recepţionate total sau parţial care 
urmează a fi înregistrate ca mijloace fixe, lucrări sistate sau abandonate: 

         Sold scriptic      81.794.967,38 lei 
         Sold faptic         81.794.967,38 lei 
                   Diferenţă                                0 lei 

 V. Licenţe soft şi bunuri aparţinând terţilor, folosite de primărie pe bază de contracte 
de leasing: 

        Sold scriptic   1.345.000,77 lei 
         Sold faptic      1.345.000,77 lei 
         Diferenţă                           0 lei 

 VI. Disponibilităţi în lei aflate în conturi de trezorerie şi bancare în sumă de 
11.003.463 lei. 
 VII. Creanţe datorate de către persoane fizice şi juridice, rezultate din contracte de 
concesiune şi închiriere, contracte de vânzare cu plata în rate pentru spaţii comerciale şi 
apartamente, creanţe din impozite şi taxe locale în sumă de 15.060.293,22 lei. 
 VIII. Creanţe în litigiu, aflate în curs de judecare şi creanţe pentru care s-au obţinut 
hotărâri definitive şi irevocabile în sumă de 229.581,13 lei. 
  Consecinţă a inventarierii prevăzută la alineatul de mai sus, plusurile constatate au 
fost înregistrate în contabilitatea unităţilor respective, iar pentru minusurile constatate au fost 
emise decizii de imputare sau au fost trecute la cheltuieli după caz.  
 Se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului a bunurilor 
propuse la casare şi declasare, în valoare totală de 3.053.043,49 lei, conform anexei nr.1, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  Consecinţă a prevederilor articolului de mai sus, se completează anexele la 
contractele de concesiune a serviciilor publice cu bunuri în valoare de 15.021.550,76 lei, 
conform anexelor nr. 2 şi 3, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  Se aprobă casarea şi declasarea bunurilor aflate în patrimoniul privat  al  
municipiului, unităţilor subordonate şi unităţilor de învăţământ, centralizate pe unităţi şi grupe 
de bunuri, în valoare totală de 3.913.719,6 lei, conform anexelor nr.1, 4, 5 şi 6, care fac 
parte integrantă din hotărârea adoptată.  

De asemenea, se desemnează 3 (trei) consilieri locali, respectiv dl. Dorin Chiriţă, dl. 
Adrian Iulian Panduraşu şi dl.Grigore Crăciunescu, care vor face parte din comisia pentru 
efectuarea operaţiunilor de casare, ce va fi stabilită prin dispoziţie a primarului. 
 La punctul zece din ordinea de zi sunt prezentate – Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru obiectivul ” Reabilitare Şcoala nr.13 – 
Ostroveni Ramnicu Vâlcea” . 
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Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Studiului de Fezabilitate pentru obiectivul ” Reabilitare Şcoala nr.13 – Ostroveni Ramnicu 
Vâlcea. 

 Întrunind 18 voturi «pentru » şi 3 abţineri ( Nicolae Ion, Vîrlan Eduard şi Panduraşu 
Adrian) din numărul membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă aprobă Studiul 
de Fezabilitate pentru obiectivul  ”Reabilitare Şcoala nr.13 – Ostroveni Râmnicu Vâlcea”, la 
valoarea de 3.501,33 mii lei (825,08 mii Euro), din care   C+M –  3.009,10 mii lei (709,09 mii 
Euro), inclusiv TVA.  
  Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la  hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, 
Contracte. 
       În continuare, la punctul unsprezece din ordinea de zi sunt prezentate « Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul                     
” Mansardare şi lucrări interioare – corp C la Colegiul Naţional Alexandru Lahovari Râmnicu 
Vâlcea”. 

La solicitarea preşedintelui de şedinţă, Ceauşescu Rozin, comisiile de specialitate 
nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a 
drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură şi –au prezentat avizele favorabile. 
 Nefiind discuţii  se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul ” Mansardare şi lucrări interioare – corp C la Colegiul Naţional 
Alexandru Lahovari Râmnicu Vâlcea”, cu modificarea valorii totale a investiţiei: în loc de 
2858,390 mii lei ( 669,960 mii euro) cu TVA din care C+ M - 2059,230 mii lei ( 482,650 mii 
Euro) se va trece în hotărâre 2858,390 mii lei ( 669,960 mii Euro) cu TVA din care             
C+ M – 2059,230 mii lei ( 482,650 mii Euro) cu TVA. 

   Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă 
Studiul de Fezabilitate pentru obiectivul de investiţii ”Mansardare şi lucrări interioare – Corp 
C la Colegiul Naţional Alexandru Lahovari, Râmnicu Vâlcea”, la valoarea de 2.858,390 mii 
lei (669,960 mii Euro), din care C+M –  2.059,230 mii lei (482,650 mii Euro), inclusiv TVA.  
  Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 
 La punctul doisprezece din ordinea de zi sunt prezentate – Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie pentru            
” Modernizare str. Eftimeştilor cu asigurarea scurgerii apelor”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură  şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea aprobarea 
documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie pentru ” Modernizare str. Eftimeştilor cu 
asigurarea scurgerii apelor”. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă 
documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţie pentru "Modernizare strada Eftimeştilor 
cu asigurarea scurgerii apelor”, la valoarea de 1.898,652 mii lei  (450,644 mii Euro), din care 
C+M – 1.668,350 mii lei (395,982 mii Euro), inclusiv TVA. 
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      Documentaţia aprobată conform alineatului de mai sus, anexă la hotărârea adoptată, se 
păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 
 În continuare, la punctul treisprezece  din ordinea de zi sunt prezentate – Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe 
C.F. Piatra Olt – Podul Olt, km.293 – 808”, inclus în potofoliul de proiecte din Planul Integrat 
de Dezvoltare Urbană al municipiului Rm. Vâlcea. 

La solicitarea preşedintelui de şedinţă, Ceauşescu Rozin, comisiile de specialitate 
nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a 
drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale, nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură şi, fără completări sau modificări, se supune adoptării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea proiectului ”Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe C.F. Piatra Olt – 
Podul Olt, km.293 – 808”, inclus în potofoliul de proiecte din Planul Integrat de Dezvoltare 
Urbană al municipiului Rm. Vâlcea. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă proiectul 
”Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe CF Piatra Olt – Podu Olt, km.293-808”, inclus în 
Portofoliul de Proiecte din Planul Integrat de Dezvoltare Urbană al municipiului Râmnicu 
Vâlcea, precum şi cheltuielile eligibile, neeligibile şi conexe ale acestuia. 

De asemenea,  se aprobă contribuţia Consiliului Local pentru cheltuielile eligibile în 
proporţie de minim 2 % din valoarea totală eligibilă a proiectului, aprobat conform articolului 
de mai sus.  

Se aprobă contribuţia Consiliului Local pentru cheltuielile neeligibile, conexe şi cele 
legate de TVA, aferente proiectului susmenţionat, cheltuielile legate de TVA urmând a fi 
recuperate în condiţiile rambursării/decontării ulterioare de la bugetul de stat, în conformitate 
cu prevederile legislaţiei în vigoare. 
   Se împuterniceşte domnul viceprimar Romeo Rădulescu ca reprezentant legal al 
Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru semnarea tuturor documentelor 
necesare elaborării şi implementării Proiectului ”Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe CF 
Piatra Olt – Podu Olt, km.293-808”. 
 La punctul paisprezece din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea proiectului ”Pod peste râul Olăneşti, în prelungire strada Carol I, 
inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi str. Morilor”, inclus în Portofoliul de Proiecte din 
Planul Integrat de Dezvoltare Urbană al municipiului Rm. Vâlcea şi a cheltuielilor legate de 
proiect”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale, nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, fără 
completări sau modificări, se supune adoptării aprobarea proiectului ”Pod peste râul 
Olăneşti, în prelungire strada Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi str. Morilor”, 
inclus în Portofoliul de Proiecte din Planul Integrat de Dezvoltare Urbană al municipiului Rm. 
Vâlcea şi a cheltuielilor legate de proiect. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă 
proiectul ”Pod peste râul Olăneşti, în prelungire strada Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui 
Traian şi strada Morilor”, precum şi cheltuielile aferente acestuia, după cum urmează: 

- contribuţia Consiliului Local pentru asigurarea cheltuielilor eligibile în proporţie de 
minim 2 % din valoarea totală eligibilă a proiectului, aprobat conform alineatului de mai sus, 
respectiv 813.571,64 lei; 
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- acoperirea cheltuielilor legate de TVA, în valoare de 7.633.294,07 lei, urmând a fi 
recuperate în condiţiile rambursării/decontării ulterioare de la bugetul de stat, în conformitate 
cu prevederile legislaţiei în vigoare ; 

- acoperirea cheltuielilor neeligibile, inclusiv a celor conexe, aferente proiectului. 
Valoarea totală a proiectului ”Pod peste râul Olăneşti, în prelungire strada Carol I, 

inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi strada Morilor”, aprobat conform alineatului de mai 
sus, este de 48.311.876,01 lei (reprezentând suma cheltuielilor eligibile şi neeligibile, 
inclusiv TVA). 
  De asemenea, se împuterniceşte domnul viceprimar Romeo Rădulescu ca 
reprezentant legal al Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru semnarea 
tuturor documentelor necesare elaborării şi implementării Proiectului ”Pod peste râul 
Olăneşti, în prelungire strada Carol I, inclusiv legăturile cu Calea lui Traian şi strada Morilor”. 
 În continuare, la punctul cincisprezece din ordinea de zi sunt prezentate „Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea aplicării la ”Programul naţional de îmbunătăţire a 
calităţii mediului prin realizarea de spaţii verzi în localităţi” şi a studiului de fezabilitate pentru 
proiectul ” Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea cel Bătrân”. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi-
au prezentat avizele favorabile pentru propunerea executivului ( varianta 1). 
 Domnul consilier Persu Mihai  – este un lucru bun că reuşim să modernizăm parcul 
Mircea cel Bătrân. Ar trebui prevăzută şi o pistă pentru bicilclete pentru copiii până la vârsta 
de 12 ani. 
 Domnul primar Mircia Gutău –  este un proiect nou. Valoarea unui astfel de proiect nu 
poate depăşi zece miliarde şi noi ne-am încadrat în această valoare.  Nu e posibil să facem 
o astfel de pistă în parcul Mircea cel Bătrân, dar vom face în parcul Zăvoi. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune adoptării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea aplicării la ”Programul naţional de îmbunătăţire a calităţii mediului 
prin realizarea de spaţii verzi în localităţi” şi a studiului de fezabilitate pentru proiectul            
” Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea cel Bătrân”. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă aplicarea 
la ”Programul naţional de îmbunătăţire a calităţii mediului prin realizarea de spaţii verzi în 
localităţi” a proiectului ”Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea cel Bătrân”. 

Contractul pentru finanţarea nerambursabilă a proiectului prevăzut la articolul de mai 
sus, se va încheia în termen de 10 luni de la data adoptării hotărârii, prin reprezentantul 
legal al municipiului Rm. Vâlcea. 

 Pentru realizarea proiectului ”Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea cel Bătrân” 
se pune la dispoziţie terenul în suprafaţă de 14.746 m.p., identificat în planul de situaţie, 
anexa nr.1 la hotărârea adoptată. 

Terenul identificat conform alineatului precedent aparţine domeniului public al 
municipiului şi este înscris în Cartea Funciară nr.37865. 

 Se aprobă Studiul de Fezabilitate şi indicatorii tehnico – economici pentru obiectivul 
de investiţii din cadrul proiectului ”Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea cel Bătrân” la 
valoarea totală de 1.153.447 lei, din care C+M - 709.807 lei, inclusiv TVA, conform anexei 
nr.2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Documentaţia aferentă studiului de fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la  hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, 
Contracte. 

Întocmirea documentaţiei de achiziţie publică, derularea procedurii de achiziţie 
publică şi realizarea lucrărilor, se vor face de către şi sub directa coordonare a Primăriei 
municipiului, în conformitate cu prevederile legale în vigoare referitoare la achiziţiile publice. 
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Se asigură şi susţine contribuţia financiară a municipiului pentru realizarea proiectului 
”Reabilitare peisagistică a Parcului Mircea cel Bătrân”, în cuantum de 153.447 lei, 
reprezentând 13,30% din valoarea totală a cheltuielilor eligibile. 

Se împuterniceşte domnul viceprimar Rădulescu Romeo să reprezinte municipiul în 
relaţia cu Ministerul Mediului şi Administraţia Fondului pentru Mediu. 
 În continuare, la punctul şaisprezece din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind solicitarea de trecere a unui imobil – construcţii şi teren aferent 
din domeniul public al statului şi administrarea Ministerului Tineretului şi Sportului – Direcţia 
pentru Sport Vâlcea în domeniul public al municipiului Râmnicu Vâlcea şi administrarea 
Consiliului Local. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, Ceauşescu Rozin, comisiile de 
specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii 
publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, 
pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement şi –au prezentat avizele favorabile. 

Domnul primar, Mircia Gutău – am văzut proiectul de lege pentru aşa zisa 
descentralizare, care, de fapt, nu e descentralizare. Se transmit în folosinţă, ceea ce 
înseamnă că nu se pot face investiţii. Nu vreau să luăm două hectare în centrul oraşului şi 
apoi să mă arate populaţia oraşului cu degetul. Arenele arată dezastruos, am făcut această 
solicitare  pentru a încerca să promovăm o hotărâre de guvern de preluare în proprietate a 
acestora. Avem carte funciară separat pentru cele două imobile, iar dacă nu ni le dau pe 
amândouă, măcar una dintre ele. 

Nemaifiind alte discuţii şi  fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind solicitarea de trecere a unui imobil – construcţii şi teren aferent din 
domeniul public al statului şi administrarea Ministerului Tineretului şi Sportului – Direcţia 
pentru Sport Vâlcea în domeniul public al municipiului Râmnicu Vâlcea şi administrarea 
Consiliului Local. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se solicită trecerea 
imobilelor ”Sala Sporturilor Traian” – construcţii în suprafaţă de 3.902 m.p. şi teren în 
suprafaţă de 10.374 m.p., situat în bulevardul Nicolae Bălcescu, nr.24, cu număr cadastral 
14208, identificat în planul de situaţie – anexa nr.1 şi ” Arenele Traian” – construcţii în 
suprafaţă de 4.312 m.p. şi teren în suprafaţă de 14.977 m.p. (din care 2.724 m.p. reprezintă 
drum acces propus), situat în bulevardul Nicolae Bălcescu, nr.24, cu număr cadastral 14209 
- 14210, identificat în planurile de situaţie – anexele nr. 2 şi 3 din domeniul public al statului 
şi administrarea Ministerului Tineretului şi Sportului - Direcţia pentru Sport Vâlcea, în 
domeniul public al municipiului Râmnicu Vâlcea şi administrarea Consiliului Local. 

 Imobilele prevăzute la alineatul precedent pentru care se solicită trecerea din 
domeniul public al statului şi administrarea Ministerului Tineretului şi Sportului – Direcţia 
pentru Sport Vâlcea, în domeniul public al municipiului Râmnicu Vâlcea şi administrarea 
Consiliului Local îşi vor păstra destinaţia iniţială, cea de desfăşurare a activităţilor sportive şi 
de tineret. 

Se împuterniceşte primarul municipiului ca, prin aparatul de specialitate, să 
întocmească documentaţia pentru promovarea proiectului de Hotărâre de Guvern. 

 Începând cu data adopta rii prezentei, prevederile Hota rârii Consiliului Local nr. 
136/2005  îs i înceteaza  aplicabilitatea.  

La punctul şaptesprezece din ordinea de zi sunt prezentate “  Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea unui schimb de terenuri”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi-
au prezentat avizele favorabile. 
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 Nefiind discuţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea unui 
schimb de terenuri. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă trecerea din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului a terenului în suprafaţă de 20,85 m.p., 
situat în strada Aurel Vlaicu, (fostă Izvorului), cartier Morilor 2, identificat în planul de situaţie 
- anexa nr.1 la hotărârea adoptată. 

 Se aprobă efectuarea unui schimb de terenuri între municipiul Râmnicu Vâlcea şi 
S.C. Hillside Development  S.R.L. 

 Terenul oferit la schimb de către S.C. Hillside Development  S.R.L., în suprafaţă de 
20,85 m.p., este situat în strada Aurel Vlaicu, (fostă Izvorului), cartier Morilor 2, identificat în  
planul de situaţie - anexa nr.2 la  hotărârea adoptată.  

 Terenul oferit la schimb de municipiu, în suprafaţă de 20,85 m.p., este situat în 
strada Aurel Vlaicu, ( fostă Izvorului), cartier Morilor 2.  

Se însuşesc rapoartele de expertiză tehnică de evaluare a terenurilor care fac 
obiectul schimbului, conform anexelor nr.3 şi nr.4, care fac parte integrantă din  hotărârea 
adoptată. 
         Schimbul de imobile – terenuri prevăzut mai sus se va realiza prin act autentic, iar 
cheltuielile legate de perfectarea actelor notariale vor fi suportate din bugetul local al 
municipiului. 

Se împuterniceşte primarul municipiului pentru semnarea actului de schimb. 
 Punctul optsprezece din ordinea de zi - « Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de iluminat public” a fost retras de pe ordinea de zi. 
 La punctul nouăsprezece din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.175/23/2008”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul primar Mircia Gutău – vreau să le mulţumesc public celor de la Mall pentru că 
au acceptat acest lucru. De mâine locuitorii din zonă pot să –şi ia abonamente acolo pentru 
a-şi putea parca maşinile pe timp de noapte. Sunt preţuri mici la abonamente, cu care v-aş 
ruga să fiţi de acord,  şi tocmai de aceea le-am propus, pentru a-i determina pe locuitorii din 
zonă să –şi parcheze maşinile acolo. Nicăieri în România nu vom găsi preţuri aşa mici. 
Chiar costul unui garaj este mai mult pe lună. 

Domnul consilier Persu Mihai – sunt foarte mulţumit pentru că opiniile şi propunerile 
pe care le fac le-am văzut  în hotărârile de consiliu pe care le promovaţi. Aşa cum am 
propus în dezbaterea publică din 3 iulie 2007 ca între cele două poduri să facem un parc, 
văd că aţi ţinut cont de această idee, iată că şi azi aţi ţinut cont de ideea pe care am avut-o 
în şedinţa de consiliu din 29 ianuarie 2009 şi anume, să oferim posibilitatea cetăţenilor din 
zonă şi nu numai, de a utiliza parcarea de la Mall contra unei sume modice spuneam eu în 
acel moment, îşi găseşte finalitatea astăzi. Este o dovadă a faptului că nu sunteţi părtinitor 
atunci când se vine cu o idee din partea consilierilor chiar dacă fac parte din alt partid.  

Domnul primar Mircia Gutău –  apreciez ceea ce aţi spus dumneavoastră, şi este 
adevărat că nu ţin cont de unde vin părerile, dar pentru a clarifica situaţia vă amintesc că aţi 
mai făcut astfel de greşeli. Aş vrea să clarific situaţia, în primul rând pentru parcul dintre cele 
două poduri amintesc că ideea a fost a ziaristei Dana Nedescu, care se află acum în sală. 
După aceea aţi achiesat şi dumneavoastră la această idee, pe care o avem şi noi. În ceea 
ce priveşte abonamentele, în momentul când s-a construit  parcarea, ideea noastră ( d-na 
Feroiu Maria , d-na Mirela Turcu) a fost să venim cu acest tip de abonament. 
Dumneavoastră aţi venit după aceea cu această idee. 
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Domnul consilier Persu Mihai – din păcate nu eram în Consiliul Local când au apărut 

aceste propuneri. Suntem în secolul XXI şi există înregistrări. Am avut o discuţie amândoi 
când v-am spus că o construcţie a unei parcări este ineficientă, iar costul ar fi amortizat în 
25 de ani.   

Domnul consilier Vîrlan Eduard – vreau să clarific acest lucru. Am fost la dezbatere, l-
am întrebat pe domnul primar dacă putem face şi altceva peste râu. Nu cred că mai 
contează a cui a fost ideea. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.175/23/2008. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se modifică alin.(2) 
al art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr.175/23/2008 referitoare la aprobarea tarifului 
maxim pentru utilizarea parcării publice situată în centrul muncipiului Râmnicu Vâlcea, între 
str. Carol I şi Calea lui Traian, care va avea următorul conţinut: 

”Art.1.(2) Pentru utilizatorii frecvenţi ai parcării publice, care beneficiază de 
abonamente, denumite carduri de parcare, tariful este după cum urmează: 

I. Abonamentul tip A – 160 lei/lună – valabil 24 ore/zi (între orele 00:00 – 
24:00) ; 

II. Abonamentul tip B – 100 lei/lună – valabil 14 ore/zi (între orele 08:00 – 
22:00) ; 

III. Abonamentul tip C – 80 lei/lună – valabil 14 ore/zi (între orele 22:00 – 08:00)”. 
(2) Se completează art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr.175/23/2008 prin 

introducerea unui nou alineat, alin.(3), care va avea următorul conţinut: 
”Art.1.(3) Abonamentele se vor distribui pentru o luna  calendaristica , în luna 

precedenta  acesteia, iar tariful se va achita anticipat, la data distribuirii abonamentelor. În 
siuat ia în care se vor solicita abonamente pentru fract iune de luna , pret ul acestora se 
va achita integral, în cuantumul stabilit potrivit prevederilor de mai sus.”  
      În continuare, la punctul douăzeci din ordinea de zi sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind repartizarea unor  locuinţe pentru tineri, destinate închirierii”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement se supune aprobării proiectul de hotărâre privind repartizarea unor  
locuinţe pentru tineri, destinate închirierii. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă 
lista de repartizare a locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, care alcătuiesc ansamblul 
de locuinţe ”ANL Ostroveni 6 – etapa a II – a” şi a celor disponibile din  ansamblul de 
locuinţe ”ANL Ostroveni 6 – etapa I”, conform anexei, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 
 La punctul douăzeci şi unu din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind stabilirea chiriei la locuinţele pentru tineri, destinate închirierii din Ansamblul 
ANL – Ostroveni 6, etapa a II-a, precum şi a modelului de contract. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale;  nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement şi-au prezentat avizele favorabile şi, fără completări sau modificări, se supune 
aprobării proiectul de hotărâre privind stabilirea chiriei la locuinţele pentru tineri, destinate 
închirierii din Ansamblul ANL – Ostroveni 6, etapa a II-a, precum şi a modelului de contract. 
 Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă, se stabileşte 
nivelul chiriei lunare la locuinţele din ansamblul ANL – Ostroveni 6, etapa a II-a, după cum 
urmează: 
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a) pentru garsonieră în suprafaţă utilă de 40,7 m.p. – 96 lei; 
b) pentru apartament în suprafaţă utilă de 57,2 m.p. – 137 lei. 
 Modelul de calcul al chiriei stabilite conform alineatului precedent este prezentat în 

anexele nr.1 şi 2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 
De asemenea, se aprobă modelul de contract pentru închirierea locuinţelor destinate 

închirierii pentru tineri, conform anexei nr.3, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 

Contractul aprobat conform alineatului de mai sus, se va încheia, începând cu data 
adoptării prezentei hotărâri, pentru toate locuinţele realizate prin ”Programul de construcţii 
de locuinţe pentru tineri destinate închirierii”, modificându-se astfel, în mod corespunzător, 
anexa nr.2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 161/2009.  
 În continuare, la punctul douăzeci şi doi din ordinea de zi sunt prezentate «Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 145/2005”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale;  nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement  se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
145/2005. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se modifică 
Hotărârea Consiliului Local nr. 145/2005, prin care s-a aprobat numărul şi structura 
personalului nedidactic din învăţământul preuniversitar din municipiul Râmnicu Vâlcea prin 
transformarea unui post de paznic de la Şcoala cu clasele I – VIII ”Anton Pann” în post de 
mecanic-întreţinere. 
 La punctul douăzeci şi trei din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotarâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale aparatului de 
specialitate al primarului”. 

Cu avizul favorabil al comisiei de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de 
funcţii ale aparatului de specialitate al primarului. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se modifică 
organigrama aparatului de specialitate al primarului, aprobată prin anexa nr.1 la Hotărârea 
Consiliului Local nr.186/34/2008, prin schimbarea denumirii Compartimentului Acord Unic 
din cadrul Direcţiei Dezvoltare Urbană în Compartiment Primire şi Înregistrare Documentaţii 
de Urbanism. 
  Compartimentul Primire şi Înregistrare Documentaţii de Urbanism din cadrul Direcţiei 
Dezvoltare Urbană, înfiinţat conform alineatului precedent, are următoarele posturi :  
• referent clasa III, grad superior, treapta 2 – post existent în cadrul Compartimentului 
Acord Unic; 
• consilier, clasa I, grad asistent, treapta 2 – post ce se mută din cadrul Biroului 
Proiectare, Dezvoltare Urbană şi GIS ; 
• inspector, clasa I, grad principal, treapta 3 - post existent în cadrul Compartimentului 
Acord Unic. 

Se modifică statul de funcţii al aparatului de specialitate al primarului, aprobat prin 
anexa nr.2 la Hotărârea Consiliului Local nr.14/2007, prin mutarea unor posturi dintr-un 
compartiment în altul, după cum urmează : 
• 1 (unu) post de consilier, clasa I, grad asistent, treapta 2, din cadrul Biroului 
Proiectare, Dezvoltare Urbană şi GIS se mută în cadrul Compartimentului Primire şi 
Înregistrare Documentaţii de Urbanism ; 
• 2 (două) posturi de inspector, clasa I, grad asistent, treapta 2, din cadrul 
Compartimentului Acord Unic se mută în cadrul Serviciului Autorizare, Lucrări de Construcţii 
şi Reţele Edilitare ; 
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• 1 (unu) post de consilier, clasa I, grad superior, treapta 2 din cadrul Serviciului 
Autorizare, Lucrări de Construcţii şi Reţele Edilitare se mută în cadrul Biroului Proiectare, 
Dezvoltare Urbană şi GIS ; 
• 1 (unu) post de inspector, clasa I, grad superior, treapta 1 din cadrul Serviciului 
Gospodărie Comunală, Protecţia Mediului, Îndrumare Asociaţii de Proprietari se mută în 
cadrul Serviciului Evidenţă şi Gestiune Patrimoniu. 

Se modifică statul de funcţii al aparatului de specialitate al primarului, aprobat prin 
anexa nr.2 la Hotărârea Consiliului Local nr.14/2007, prin transformarea a 5 (cinci) posturi 
ca urmare a efectuării perioadei de stagiu, după cum urmează : 
• postul de inspector, clasa I, grad debutant, din cadrul Serviciului Impozite şi Taxe 
Persoane Juridice se transformă în post de inspector, clasa I, grad asistent, treapta 3 în 
cadrul aceluiaşi serviciu ; 
• postul de inspector, clasa I, grad debutant, din cadrul Serviciului Impozite şi Taxe 
Persoane Juridice – Compartiment Control, Constatare, Impunere se transformă în post de 
inspector, clasa I, grad asistent, treapta 3 în cadrul aceluiaşi compartiment ; 
• postul de  inspector, clasa I, grad debutant din cadrul Serviciului Impozite şi Taxe 
Persoane Fizice se transformă în post de inspector, clasa I, grad asistent, treapta 3 în cadrul 
aceluiaşi serviciu; 
• postul de inspector, clasa I, grad debutant, din cadrul Serviciului Impozite şi Taxe 
Persoane Fizice – Compartiment Control, Constatare, Impunere se transformă în post de 
inspector, clasa I, grad asistent, treapta 3 în cadrul aceluiaşi compartiment ; 
• postul de inspector debutant din cadrul Compartimentului Consilier pentru Problemele 
Romilor în post de inspector, grad III în cadrul aceluiaşi compartiment. 
      În continuare, la punctul douăzeci şi patru din ordinea de zi sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de 
Protecţie Socială. 
 La solicitarea preşedintelui de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie 
publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor ; nr.3, 
pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public 
şi privat, agricultură şi nr.5 pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement au prezentat avizele favorabile şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al 
Direcţiei de Protecţie Socială. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se modifică 
statul de funcţii al Direcţiei de Protecţie Socială, prin transformarea unui număr de 4 (patru) 
posturi, după cum urmează :  

• în cadrul Serviciului Autoritate Tutelară şi Protecţia Copilului – Compartimentul 
Autoritate Tutelară, postul de consilier juridic, clasa I, grad principal, treapta 1 
se transformă în post de consilier juridic, clasa I, grad superior, treapta 3; 

• în cadrul Serviciului Buget Contabilitate, Prestaţii Sociale – Compartiment 
Buget Financiar, Contabilitate, postul de inspector, clasa I, grad principal, 
treapta 1, se transformă în post de inspector, clasa I, grad superior, treapta 3 ; 

•  în cadrul Serviciului Asistenţă Socială – Compartimentul Asistenţă Persoane 
Adulte, postul de referent, clasa III, grad principal, treapta 1, se transformă în 
post de referent, clasa III, grad superior, treapta 3 ; 

• în cadrul Compartimentului Resurse Umane, postul de  postul de inspector, 
clasa I, grad asistent, treapta 1, se transformă în post de inspector, clasa I, 
grad principal, treapta 3.  

 La punctul douăzeci şi cinci din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului Municipal 
ARIEL”. 
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La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 
  Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de hotărâre 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului Municipal Ariel”. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă 
organigrama şi statul de funcţii ale Teatrului municipal “Ariel”, conform anexelor nr.1 şi 2, 
care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 Începând cu data adoptării hotărârii, orice dispoziţii contrare, stabilite prin hotărâri ale 
Consiliului Local, îşi încetează aplicabilitatea. 
 La punctul douăzeci şi şase din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii de Stat ”Ion Dumitrescu”. 

Cu  avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii de Stat ”Ion Dumitrescu. 
      Cu votul  unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se modifică statul de 
funcţii al Filarmonicii de Stat "Ion Dumitrescu", aprobat prin anexa nr.2 la Hotărârea 
Consiliului Local nr.62/2007, prin transformarea a 6 (şase) posturi, după cum urmează : 

- postul prevăzut la poziţia 51 – instrumentist, treapta I, studii medii, în post de 
artist instrumentist I, grad III, studii superioare;    

- postul prevăzut la poziţia 52 – instrumentist, treapta I, studii medii, în post de 
artist instrumentist II, grad II, studii superioare ; 

- postul prevăzut la poziţia 54 – instrumentist, treapta I, studii medii, în post de 
artist instrumentist II, grad II, studii superioare; 

- postul prevăzut la poziţia 58 – instrumentist, treapta II, studii medii, în post de 
artist instrumentist II, grad III, studii superioare ; 

- postul prevăzut la poziţia 80 -  corist, treapta I, studii medii, în post de artist 
liric, grad IV, studii superioare; 

- postul prevăzut la poziţia 95 - corist, treapta II, studii medii, în post de artist 
liric, grad V, studii superioare.  

 În continuare la punctul douăzeci şi şapte din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind completarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 221 din   
31 iulie 2009. 
 Cu avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului Local nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor se supune aprobării proiectul de hotărâre privind  completarea art.3 din 
Hotărârea Consiliului Local nr. 221 din 31 iulie 2009. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se 
completează art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr.221/2009 referitoare la declanşarea 
procedurii de expropiere a imobilelor – terenuri afectate de realizarea obiectivului de 
investiţii ”Prelungirea bulevardului Tineretului, spre sud, cu bulevardul Dem Rădulescu, de la 
intersecţia cu strada Ostroveni până la intersecţia cu DN67” cu un nou alineat, care va avea 
următorul conţinut : 

”Art.3. (2) Membrii Consiliului Local, desemnaţi poitrivit alin.(1) vor participa în calitate 
de observatori la şedinţele comisiei pentru verificarea dreptului de proprietate şi constatarea 
acceptării sau neacceptării cuantumului despăgubirilor de către proprietarii imobilelor 
expropiate.”    
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 În continuare, la punctul douăzeci şi opt din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind completarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 222 din 
31 iulie 2009”. 
 Cu avizul favorabil ale comisiei de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind completarea art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 222 din 31 
iulie 2009”. 
     Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă  se 
completează art.3 din Hotărârea Consiliului Local nr.222/2009 referitoare la declanşarea 
procedurii de expropiere a imobilelor – terenuri şi construcţii afectate de realizarea 
obiectivului de investiţii ”Amenajare şi modernizare str. Aurelian Sacerdoţeanu şi str. 
Patriarh Iustinian Marina” cu un nou alineat, care va avea următorul conţinut : 

”Art.3. (2) Membrii Consiliului Local, desemnaţi potrivit alin.(1), vor participa în calitate 
de observatori la şedinţele comisiei pentru verificarea dreptului de proprietate şi constatarea 
acceptării sau neacceptării cuantumului despăgubirilor de către proprietarii imobilelor 
expropiate.”   
 La punctul douăzeci şi nouă din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr.223/2009”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind reanalizarea 
Hotărârii Consiliului Local nr.223/2009. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă 
menţinerea Hotărârii Consiliului Local nr. 223 din 31 iulie 2009 privind demararea procedurii 
de expropriere a unui imobil – construcţie afectat de realizarea obiectivului de investiţii 
”Lărgirea carosabilului şi a pietonalului la Calea lui Traian”, ca fiind legală şi oportun 
adoptată, cu completarea art.3 cu un nou alineat, care va avea următorul conţinut: 
 ” Art.3.(2) Membrii Consiliului Local desemnaţi potrivit alin.(1) vor participa în calitate 
de observatori la şedinţele comisiei pentru verificarea dreptului de proprietate şi constatarea 
acceptării, sau după caz, a neacceptării cuantumului despăgubirilor de către proprietarii  
imobilelor expropriate”. 

În continuare, la punctul treizeci din ordinea de zi – Diverse, sunt prezentate mai 
multe rapoarte, după cum urmează: 

La primul subpunct sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
actualizarea devizelor pentru blocurile A3, A5,100 şi 127. 

La solicitarea preşedintelui de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion – observ că sumele cresc destul de mult faţă de cele 
anticipate, chiar mult.  Chiar dacă statul român plăteşte treizeci şi trei la sută şi asociaţiile de 
proprietari 25%, cu tot respectul consilierii din partea Partidului Naţional Liberal se abţin de 
la aprobarea acestui proiect de hotărâre. 

Domnul primar Mircia Gutău – domnule Nicolae, când eraţi şef la Inspectoratul de 
Stat în Construcţii eraţi mai informat. S-a modificat legea, statul nu mai dă 33%, ci 50%, 
prima rectificare.  A doua rectificare este aceea că nu noi  am stabilit suma, a fost o licitaţie 
iar în urma acesteia s-au stabilit aceste sume. Licitaţia a fost publicată pe SEAP.  În urma 
licitaţiei la care au participat şapte firme ( naţionale, internaţionale şi vâlcene) au reiesit 
aceste sume. Nu le-au stabilit primarul sau consilierii. Noi avem obligaţia să le supunem 
spre aprobare, iar mâine trebuie să trimitem prin fax la Ministerul Dezvoltării hotărârea. 
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Domnul consilier Nicolae Ion – sunt de acord cu dumneavoastră, dar totuşi lucrările 
sunt de efectuat la o sumă destul de mare. Dacă tot suntem aşa de deschişi, v-aş ruga să 
puneţi preţurile  pe fiecare bloc ca să ştie oamenii cât costă o lucrare de termoizolaţie la 
bloc, pentru că banii, atât cei de la stat, cât şi cei de la Consiliul Local, vin tot din taxe şi 
impozite. 

Domnul primar Mircia Gutău – ceea ce faceţi dumneavoastră e o gargară populistă. 
Ce ar trebui să fac eu? Spuneţi dumneavoastră cum ati face? Veniţi cu soluţia înlocuitoare. 
Am eu dreptul să reduc preţul stabilit în urma unei licitaţii? Toate celelalte firme care s-au 
prezentat la licitaţie au avut preţuri mult mai mari decât cea care a câştigat licitaţia.  Să mai 
fac o dată licitaţia ca să vină unul cu un preţ de doi lei ? Să nu mai facem reabilitarea. Mi-am 
propus să reabilitez 109 blocuri. Vreau să reabilitez 19 blocuri până în decembrie. 
     Nemaifiind alte discuţii şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind actualizarea devizelor pentru blocurile A3, A5,100 şi 127. 

      Întrunind 18 voturi”pentru” şi 3 abţineri ( Nicolae Ion, Vîrlan Eduard şi Panduraşu 
Adrian Iulian) din numărul membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se aprobă valorile 
actualizate la data de 30.09.2009 a devizelor generale şi a indicatorilor tehnico-economici 
cuprinse în documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţie aferente  blocurilor A3, A5, 
100 şi 127, după cum urmează : 

a) bloc A3, strada Matei Basarab, nr.3  la valoarea totală de 2.032,1312 mii lei, din 
care C+M – 1.699,2965 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei nr.1, care face parte integrantă 
din hotărârea adoptată; 

b) bloc A5, Aleea Primăverii, nr. 8  la valoarea totală de 1.986,2924 mii lei, din care 
C+M – 1.660,849 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei nr.2, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată; 

c) bloc 100, strada Matei Basarab, nr. 22  la valoarea totală de 861,1369 mii lei, din 
care C+M – 675,7 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei nr.3, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată ; 

d) bloc 127, strada Matei Basarab, nr. 13  la valoarea totală de 688,7907 mii lei, din 
care C+M – 539,0299 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei nr.4 care face parte integrantă 
din hotărârea adoptată. 

 Devizele generale aprobate conform alineatului precedent se păstrează la Serviciul 
Investiţii, Avize, Contracte din cadrul Direcţiei Investiţii şi Achiziţii Publice. 
 La al doilea subpunct sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
modificarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Teatrului municipal Ariel. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă  comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 
       Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de hotărâre 
privind modificarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Teatrului municipal Ariel . 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă modificarea 
art.3 alin.(2¹) din Regulamentul de Organizare şi Funcţionare al Teatrului municipal ”Ariel”, 
aprobat prin art.1 la Hotărârea Consiliului Local nr.150/2008, aşa cum a fost modificat prin 
hotărârile nr.365/213/2008 şi nr.231/2009, care va avea următorul conţinut: 

” Art.3. (2¹) Teatrul municipal Ariel are ca obiect de activitate  şi  Proiecţia cu public a 
filmelor cinematografice şi video, conform Cod CAEN 5914”. 
  La al treilea subpunct sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
aprobarea proiectului „Servicii publice electronice eficiente pentru cetăţeni”. 
 La solicitarea preşedintelui de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
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 Domnul primar Mircia Gutău – vă spun că, prin Ministerul Telecomunicaţiilor, am 
achiesat la acest program, potrivit căruia Primăria municipiului are de plătit doar un miliard 
de lei. Vreau să le mulţumesc Direcţiei Programe Externe şi viceprimarului care s-a ocupat 
de această documentaţie. 
 Nemaifiind alte discuţii se supune aprobării  proiectul de hotărâre privind aprobarea 
proiectului „Servicii publice electronice eficiente pentru cetăţeni”.  

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă Proiectul 
”Servicii publice electronice eficiente pentru cetăţeni”, ce face parte din Programul 
operaţional sectorial ”Creşterea competitivităţii economice 2007-2013”, Axa prioritară III – 
Tehnologia informaţiei şi Comunicaţiilor pentru sectorul privat şi public, în cadrul operaţiei      
” Susţinerea implementării de soluţii de e-Guvernare, inclusiv servicii de e_Administraţie şi 
asigurarea conexiunii broadband acolo unde e necesar”, la valoarea de 6.450.990 lei, 
inclusiv TVA.  
 Se aprobă cofinanţarea proiectului menţionat la articolul de mai sus în cotă de 2%, în 
valoare de 108.400 lei. 
 Se aprobă cheltuielile neeligibile ale proiectului menţionat mai sus în valoare de 
1.030.990 lei (TVA + Taxă de timbru verde). 
 De asemenea, se aprobă cheltuielile pentru demararea Proiectului ”Servicii publice 
electronice eficiente pentru cetăţeni”, până la rambursarea sumelor solicitate, astfel încat să 
se asigure implementarea optimă a proiectului. 
  În continuare la al patrulea subpunct sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea tarifului de depozitare pentru Depozitul de deşeuri Feţeni. 
 La solicitarea preşedintelui de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
  Nefiind discuţii se supune adoptării proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului de 
depozitare pentru Depozitul de deşeuri Feţeni. 
 Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local se aprobă ca administrarea 
Depozitului de Deşeuri Feţeni să se realizeze în gestiune directă de către municipiul 
Râmnicu Vâlcea prin Direcţia Administrării Domeniului Public. 
 De asemenea, se aprobă tariful de depozitare pentru Depozitul de Deşeuri Feţeni, în 
cuantum de 50,42 lei/tonă, precum şi transferul în contul RO 28TREZ6715006XXX000147 a 
unui procent de 0,5% din valoarea tarifului/tonă, aprobat în vederea constituirii garanţiei 
financiare pentru siguranţa depozitului, protecţia mediului şi sănătatea populaţiei. 

 Tariful de depozitare a deşeurilor stabilit conform prevederilor de mai sus se va 
suporta din contravaloarea redevenţei care face parte integrantă din tariful de salubrizare; 
tariful de salubrizare, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 393/241/2008, rămâne 
neschimbat. 
 Înainte de a se trece la următorul subpunct, domnul primar Mircia Gutău doreşte să 
facă o clarificare, respectiv : prin aprobarea acestei taxe de depozitare de 50,42 lei/tonă, 
populaţia nu plăteşte un leu în plus. Am considerat ca din cota de dezvoltare care era prinsă 
în preţ, acest preţ de 50,42 lei  să meargă la cei care administrează Depozitul de la Feţeni 
pentru întreţinerea gropii. Această taxă de depozitare nu duce la majorarea cu vreun ban a 
preţului plătit de populaţie. Să nu încerce cineva să exploateze acest lucru. 
  În continuare la al cincilea subpunct sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind nominalizarea unor membri ai Consiliului Local în comisia de recepţie la finalizarea 
lucrărilor pentru proiectul „ Sistem Integrat de management al deşeurilor în municipiul 
Râmnicu Vâlcea”. 
 Domnul primar Mircia Gutău afirmă că, în această comisie să fie desemnaţi câte un 
reprezentant de la fiecare partid, dar, de asemenea îi invit pe toţi consilierii să meargă la 
această recepţie ca să vadă cu adevărat o lucrare extrem de frumos realizată ( s-au asfaltat 
cei 6 km de drum din Goranu până în Feţeni, s-a introdus apă, etc.). Arată ca în străinătate. 
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 Domnul Romeo Rădulescu îl propune din partea Partidului Democrat Liberal pe domnul 
Adam Octavian, domnul Matei Ion îl propune din partea Partidului Social Democrat pe Persu 
Mihai, iar din partea Partidului Naţional Liberal este propus domnul Nicolae Ion. 
 Cu avizul favorabil al comisiei de specialitate  nr. 1 pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi cu propunerile 
exprimate, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind nominalizarea unor membri ai 
Consiliului Local în comisia de recepţie la finalizarea lucrărilor pentru proiectul „ Sistem 
Integrat de management al deşeurilor în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

    Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se desemnează   
(trei) membri ai Consiliului Local, respectiv dl. Adam Octavian, dl. Ion Nicolae şi dl. Mihai 
Persu, care vor face parte din comisia de recepţie a lucrărilor pentru proiectul «Sistem 
Integrat de management al deşeurilor în municipiul Râmnicu Vâlcea», ce se va constitui prin 
dispoziţie a primarului.  

 La al şaselea subpunct sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre privind 
modificarea Regulamentului privind activitatea de gestionare a câinilor fără stăpân aflaţi pe 
teritoriul municipiului Râmnicu Vâlcea. 
   La solicitarea preşedintelui de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Înainte de a se trece la supunerea spre aprobare, domnul primar Mircia Gutău îşi cere 
scuze pentru că acest material a fost făcut chiar cu câteva ore înainte de şedinţa de consiliu 
şi la ideea dumnealui. Am încercat prin toate mijloacele să eliminăm câinii fără stăpân din 
oraş. Am făcut chiar un adăpost pentru câini cu sală de operaţie, sală de recuperare, cu tot 
ceea ce trebuie. Am dat patru miliarde şi ceva. Am cumpărat pistoale cu tranchilizante, am 
mai dat vreo opt sute şi ceva de lei. Operaţiunea care s-a făcut până acum e greoaie, sunt 
mulţi oameni care iubesc animalele. Ne-am gândit ca să stimulăm aducerea câinilor să dăm 
50 lei pentru fiecare câine adus. E important să scăpăm populaţia municipiului de aceşti 
câini fără stăpân. Am făcut un calcul, două mii de câini ne costă un miliard de lei. Bugetul 
local va face un efort pentru a-i plăti pe cei care aduc aceşti câini. E important să scăpăm în 
cel mai scurt timp de aceşti câini. Îi vom duce la Feţeni, avem şi medic veterinar. Care sunt 
sănătoşi se castrează, care nu, conform legii, în şapte zile vor fi eutanasiaţi. 
 Domnul consilier Persu Mihai -  trebuie să fim foarte atenţi cu gestionarea acestei 
hotărâri. Să nu ne trezim că unii îşi vor face crescătorii pentru a aduce câinii ca să ia banii. 
 Domnul consilier Nicolae Ion afirmă că ar trebui ca cei care aduc câinii să aibă 
domiciliul în municipiul Râmnicu Vâlcea. 
 Domnul primar Mircia Gutău menţionează că este trecut acest lucru în proiectul de 
hotărâre. Vom vedea pe parcurs cum se va derula acest lucru şi, în funcţie de ce se va 
întâmpla, vom lua măsurile necesare. Avem oameni acolo care se ocupă de acest lucru, vor 
fi inventariaţi câinii, nu pot fi daţi peste gard pentru a-i  putea să –i ia şi să-i aducă înapoi.   
 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind  modificarea Regulamentului privind activitatea de gestionare a câinilor fără 
stăpân aflaţi pe teritoriul municipiului Râmnicu Vâlcea. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se modifică 
Regulamentul privind funcţionarea Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân, aflaţi pe 
teritoriul municipiului Rm. Vâlcea, aprobat prin art.2 la Hotărârea Consiliului Local 
nr.334/182/2008, în sensul introducerii unui nou articol, respectiv art.8¹, cu şase subpuncte, 
cu următorul conţinut: 
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”  Art.8¹. Capturarea câinilor fără stăpân de către alte persoane decât cele angajate 

în cadrul Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân  
1. Câinii fără stăpân pot fi capturaţi şi de către alte persoane, cu domiciliul sau 

reşedinţa în municipiul Rm. Vâlcea, şi predaţi Serviciului de gestionare a câinilor fără 
stăpân. 

2. Capturarea câinilor fără stăpân şi transportul acestora se vor face în conformitate 
cu prevederile prezentului Regulament. 

3. Predarea câinilor fără stăpân se va face la Adăpostul pentru câini amenajat la 
Feţeni, pe baza actelor de identitate ale persoanelor care predau câinii şi a unui proces – 
verbal, încheiat între persoanele respective şi reprezentantul Serviciului de gestionare a 
câinilor fără stăpân. 

4. Gestionarea în continuare a câinilor fără stăpân, predaţi conform prezentului aticol, 
se va face conform acestui  Regulament. 

5. Personele care predau câinii în baza prezentului articol vor fi compensate cu suma 
de 50 de lei pentru fiecare câine predat, sumă reprezentând contraprestaţia efortului de a 
prinde, transporta şi preda câinii fărâ stăpân.6. Procedura de preluare a câinilor fără stăpân 
de la alte persoane decât cele angajate în cadrul Serviciului de gestionare a câinilor fără 
stăpân şi de decontare a contraprestaţiei se va desfăşura în baza unor reguli, stabilite prin 
decizia directorului Direcţiei Administrării Domeniului Public.” 

Consecinţă a celor de mai sus, prevederile punctului 14 al art.8 din Regulamentul 
privind funcţionarea Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân, aflaţi pe teritoriul 
municipiului Rm. Vâlcea, îşi încetează aplicabilitatea.  
 Înainte de a se declara închisă şedinţa, domnul consilier Matei Ion menţionează că  
zona Goranu – Lespezi este cam aglomerată. Cred că este nevoie de o grădiniţă acolo. Este 
arhiva primăriei în fosta şcoală, nu poate fi mutată şi făcută o grădiniţă acolo? 
 Domnul primar Mircia Gutău – avem în vedere acest lucru. Chiar am rugat consilierii 
mei personali care răspund de zona respectivă să vadă câţi oameni ar dori să-şi ducă copiii 
acolo. Nu sunt mulţi. Majoritatea preferă să-şi aducă copiii în oraş. 
  În continuare domnul preşedinte al Socom Moda Sârguinţa, Catrinoiu Nicolae doreşte 
să i se acorde cuvântul.  
 Referitor la punctul 29 – Raport şi proiect de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii 
Consiliului Local nr.223/2009 are cuvântul d-nul Catrinoiu Nicolae – « aş vrea să înţelegeţi 
că Socom Moda Sârguinţa are un patrimoniu care trebuie respectat. Am fost dispuşi la orice 
discuţie întotdeauna. Situaţia actuală pentru Socom Moda Sârguinţa este grea, conducerea 
are răspunderea pentru acest patrimoniu. I-am explicat domnului primar că nu depinde 
decât de Adunarea Generală a Acţionarilor. Am crezut de la prima întâlnire că se înţelege 
situaţia, dar ne-am trezit cu hotărârea de expropriere. Am încercat prin justiţie să rezolvăm 
situaţia. Nu suntem vinovaţi pentru faptul cum arată clădirea pe afară. Am obţinut o hotărâre 
judecătorească pentru modernizare, ni s-a dat autorizaţie de modernizare, dar pe 6 luni. 
Această cooperaţie  are patrimoniul din anii 1949 până în prezent, nu a fost susţinută de 
stat, a fost făcută de asociaţi.  Nu suntem împotriva modernizării oraşului, dar e posibil să 
trimiţi un expert să facă o evaluare, apoi să vii cu un alt preţ?  Am fost chemaţi la şedinţa 
comisiei de verificare a dreptului de proprietate şi stabilire a cuantumului despăgubirilor şi le-
am spus ca să ne construiască o clădire cu banii oferiţi, având aceeaşi suprafaţă, cu 
condiţia să ne găsim teren. Acolo nu se va face parcare, în timp se va face altceva. Ţin la 
acest patrimoniu ca şi la copilul meu. Domnul consilier Chiriţă Dorin ştie cât i s-a oprit unui 
membru cooperator.  Sunt obligat să - mi apăr patrimoniul, iar dacă nu ajungem la o 
înţelegere ne judecăm în continuare.  
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Cer anularea Hotărârii Consiliului Local nr. 223/2009, precum şi a valorii propuse.  În cadrul 
clădirii avem chiriaşi, nu pot să le spun „plecaţi” că Primăria a dat o hotărâre de expropriere 
şi trebuie să plecaţi. Am contracte cu ei, trebuie văzut ce facem cu ei. De asemenea, cer să 
se dea o altă hotărâre prin care Primăria se obligă să ne construiască aceeaşi clădire. 
Proprietatea membrilor cooperatori se transmite din generaţie în generaţie, nu e averea mea 
personală. Socom Moda Sârguinţa va cumpăra un teren la valoarea pe care o găsim de 
cuviinţă. Nu suntem vinovaţi că ni s-a dat acest teren în folosinţă la vremea aceea. Cer să 
se facă o comisie ca să ajungem la o înţelegere, iar noi o să ne mutăm de acolo când avem 
rezolvată situaţia”. 
 Domnul primar Mircia Gutău – am avut o întâlnire cu dumneavoastră prin anii 2004-
2005 când v-am propus două variante: demolarea totală sau demolarea a două tronsoane. 
Aţi plecat şi apoi ne-am trezit că ne-aţi dat în judecată.  Ne-aţi tratat cu indiferenţă. Între timp 
s-a văzut că exproprierile merg foarte greu  şi a fost dat actul normativ care uşurează 
situaţia. Atunci a fost o altă valoare a clădirii, acum preţurile au mai scăzut, în condiţiile în 
care nu sunteţi proprietar pe teren. În anul 1992 puteaţi face solicitare pentru cumpărarea 
terenului, dar n-aţi făcut-o. Până la sfârşitul mandatului acolo o să fac lărgirea buleverdului. 
Pe chiriaşii de acolo îi vom soma. Am salutat varianta propusă de dumneavoastră, vă 
cumpăraţi teren, pentru că nu vă caut eu, şi vă construim exact pe aceeaşi suprafaţă, iar în 
caz contrar, în momentul în care v-am virat banii în cont, în 30 de zile, vă demolăm clădirea.  
  Nemaifiind alte probleme de discutat, şedinţa se încheie. 

 
 
 
 
 
 
 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETAR MUNICIPIU, 
 

Rozin Ceauşescu                           jurist Toma Mihăescu 
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